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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 10 augustus 2022 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SP over een energiecompensatieregeling voor studenten 

 
Geacht college, 

In de raadsinformatiebrief “Aanpak energiearmoede” van 11 juli 2022 stelt de wethouder van Sociale 

Zaken, Jeugdzorg, Vastgoed, Personeel en Organisatie dat de gemeente Maastricht nog niet beschikt 

heeft op de aanvragen voor energietoeslag die door Maastrichtse studenten zijn gedaan, daar de 

gemeente in afwachting was van een proefproces of antwoorden op reeds gestelde Kamervragen. Recent 

deed de rechter de uitspraak dat de gemeente Nijmegen studenten niet mag uitsluiten van de eenmalige 

energietoeslag (https://nos.nl/artikel/2439485-nijmegen-mag-studenten-niet-uitsluiten-van-eenmalige-

energietoeslag). 

De fractie van de SP heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Is het college van B&W bekend met de inhoud van de uitspraak van de rechtbank Gelderland van 5 

augustus 2022 (ECLI:NL:RBGEL:2022:4263) betreffende de toekenning van de eenmalige 

energietoeslag aan studenten? 

 

2. Zo ja, beschouwt het college dit geding als het proefproces waarop gewacht werd ten aanzien van het 

beschikken op de aanvragen van de energietoeslag door Maastrichtse studenten? 

 

3. Zo ja, welke consequenties heeft de uitspraak van de rechtbank Gelderland waarnaar verwezen is 

voor de toekenning van de eenmalige energietoeslag aan Maastrichtse studenten die ter verkrijging 

daarvan al een aanvraag indienden? 

 

4. Mocht de uitspraak van de rechtbank Gelderland van 5 augustus 2022 tot gevolg hebben dat de 

gemeente Maastricht de eenmalige energietoeslag ook aan Maastrichtse studenten zal toekennen, als 

zij tot verkrijging daarvan een aanvraag indienen, is het college van B&W dan voornemens om 

betrokkenen daar proactief over te informeren? Zo ja, via welke kanalen en op welke wijze(n)?" 

 

Met vriendelijke groet, 

Jack van Gelooven 

Fractievoorzitter SP 
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